
DELEGATI DVEH ZBOROV OBČINSKE SKUPŠČINE
O GOSPODARJENJU LANI IN LETOS

Naše številke boljše od mestnih
Doslej je bilo v navadi, da sta imeia zbor združenega dela in zbor

krajevnih skupnosti naše občinske skupščine doniala enak ali zelo po-
doben dnevni red. Tokrat pa se je po daljšem času ponovno zgodilo, da
zbor krajcvnih skupnosti na svojo sejo ni uvrstil Ireh ločk s področja
gospodarstva; delegati tega zbora so namreč že nekajkrat izrazili željo,
naj ne bi obravnavali zadev, na katere ne morejo vplivati. Tako so le
delegati zbora združenega dela in družbenopolitičnega zbora 30. maja
razpravljali o poslovanju naših ozdov v lanskem letu in v prvih treh
mesecih letošnjega leta, o analizj reproduktivne in akumulativne spo-
sobnosti jjospodarsrva za obdobje 1976—1984 in o zunanjetrgovinski
rnenja^ i v lanskem lclu. Pod/aj;a za razpravo so bili podaiki, objavljeni
v Deiegaistu tnbuni, posebnega uvoda ni bilo.

Podatki kažejo. da so prve tri
mesece letošnjega leta naše or-
ganizcije združenega dela dobro
poslovale. Količinski obseg proi-
zvodn je se je v primerjavi z istim
obdobjem lani povečal za 6.7 od-
stotka, kar je precej več kot v
Ljubljani (1.2 odstotka) in v Slo-
veniji (0,4 odstotke). Razvese-
Ijive so tudi številke v zunanjetr-
govinski menjavi; skupni izvoz se

je povečal za 31 jkonvertibilni pa
za 34 odstotkov. Povsem dru-
gačejevLjubljani. kjerjeskupni
izvoz padel za 11 odstotkov,
konvertibilni za 17,v Sloveni ji pa
je le-ta v primerjavi s prvimi
tremi meseci lanskega leta nižji
za 4,3 odstotka. Konvertibilni
uvoz naše občine je ostal na lan-
skoletni ravni. klirinški pa se je
celo zmanjšal. Zato se je popra-
vilo tudi razmerje med uvozom
in izvozom; na konvertibilne trge
smo prodali za 42 odstotkov
(gledano vrednostno) več blaga,
kot smo ga uvozili.

Do konca marca letošnjega
leta pa se je povečala tudi števil-
ka, ki govori o izgubah našega
občinskega gospodarstva. Lani
marca je ta znesek znašal okoli
270 milijonov dinarjev. zdaj sc je
povzpel na milijardo 115 milijo-
nov 675 tisoč dinarjev in je tako
višji za več kot 300 odstotkov.

Največja izgubarja sta Toplarna
in Papirnica Vevče (tozdi Veta,
Grafični papir in Blagovni pro-
met). rdeče številke pa so zabele-

žili še Givo, Sapova fozda Turbus
in Servo in trije tozdi ŽG ŽTO
Ljubljana (Tozd za promet
Zalog, Tozd za transport Ljub-
ljana-Moste in Kontejnerski
terminal).

Kaže, da dnevni red, čeprav v
prvih treh točkah namejen le go-
spodarstvu, ni pritegnil delega-
tov iz delovnih orgiinizacij. saj se
je seje zbora od 39 delegatov
udeležilo le 21. Tudi ražprava ni
bila posebno živahna. Delegat
15. konference — Gradis je opo-
zoril, da bi morali v prihodnje to
delovno organizacijo prikazovati
kot celoto z 18 tozdi. ne pa le
tozde, ki delujejo na območju
naše občine, ker tako predvsem
slika o izvozu in uvozu ni prava..

Delegat 3. konference — Žifo je
predlagal, da naša delegacija za
republiško skupščino vpraša, kaj
je z izpolnjevanjem sklepov
glede izboljšanja položaja agro-
živilstva. V imenu Srednje šolc
za elektroenergetiko pa se je og-
lasil delegat 27. konference OS
Kelteja in Murna, ki je postavil
dve vprašanji v zvezi z osebnimi
dohodki. Stališča in pripombe je
itnelo tudi predsedstvo našega
občinskega sindikalnega svela,
delegati 1. konference — Satur-
nus in 7. konference — Papirnica
Vevče pa so bili proti sprejetju
novega deviznega zakona. Obra-
zloženo je bilo, da.ima podobno
stališče kot oni tudi naša delega-
cija za republiško skupščino.
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